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Antwoord op vraag 1, ‘Mist u een belangrijke trend?’

Wat ik geheel mis is de aandacht voor de gezondheidsproblemen die 5G kan opleveren.
Zelf krijg ik heel veel klachten van straling. Ik ben er sterk overgevoelig voor geworden.
In mijn huis zijn nu veel afschermende materialen verwerkt en alles bij elkaar heeft dat zo’n 
€10.000 gekost.
Ik kan nu binnenshuis redelijk tot goed vertoeven Buitenshuis kan ik me zeer  beperkt 
bewegen.

Mijn grote zorg is dat er voor 5G veel meer antennes nodig zijn. Waar zullen deze worden 
geplaatst? Aan de lantaarnpaal voor mijn voordeur? Zijn alle matregelen die ik al heb moeten 
nemen om de straling buiten te houden dan nog steeds voldoende?
Mijn spaargeld is op na alle bovengenoemde investeringen.
Waar moet ik naartoe als ik opnieuw ziek word?

Ik  dring er heel sterk op aan dat er eerst grondig onderzoek komt naar de effecten van 5G op 
de gezondheid , dat er aandacht komt voor het voorzorgsbeginsel en dat er rekening  wordt 
gehouden met mensen die overgevoelig zijn voor straling.
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